
Synnøve og Rolf Bugge (Innlevert 26.04.2023) 

 

Villrein i Snøhetta vest skal reddes. Diverse styrer/råd kommer med innspill som forekommer oss 

tatt ut av løse luften. Påstander som ikke er dokumentert. Løsninger som ikke er bygget på 

fornuft. Det har skapt mye støy allerede. Vil veien til Aursjøen bli enda en gang bli stengt lengre 

utover sommeren. Jeg, Rolf, har vært på Aursjøen i denne årstiden i 70 år. Min erfaring er at 

reinen allerede i denne perioden har trekt over til vest til kalvingsområdene. Har ikke erfaring fra 

oss oppsittere på Aursjøen noen betydning! Vi er takknemlige fôr at vi har Erling Rød. Han setter 

seg inn i fakta og er troverdig. Vi stiller oss bak alle hans ytringer. La reinen fredes til den har fått 

en sunn stamme igjen. La alt annet være som det har vært de siste årene. Da kan vi unngå enda 

mere støy om dette som vel må være i de fleste brukere av fjellet sin interesse. 


